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	Beirut Hackathon
Visualize 2030
First SDGs Data Dive Camp 
in the Arab Region
	بيروت هاكاثون 
Visualize 2030
أول مخيم معني بالبيانات حول
أهداف التنمية المستدامة
 في المنطقة العربية



	تفضيلات اللغة
	Language Preferences 

		ثنائي اللغة
	☐ نعم                       ☐ كلا

	تفضيلات اللغة
	☐ العربية                ☐ الإنكليزية



يمكنكم تعبئة هذا الطلب في لغتكم المفضلة. الإنكليزية تليها العربية.
		☐ Yes                                   ☐ No
	Bilingual  

	☐ English                           ☐ Arabic
	Preference



You can fill this application in your preferred language. Scroll down for Arabic version. 



	Important Information

	Please read carefully and answer all the questions.
Deadline to receive the application, along with the submissions requested in the call for applications: 10 September 2017


1) Personal Information
	
	Name  

	
	Sex

	
	Age

	
	Nationality

	
	Permanent Residence

	
	Educational Degree

	
	Occupation

	
	Volunteer Work (if applicable) 

	
	Hobby or interest in general



2) Contact Details
	
	Mobile Number

	
	Email 

	
	Skype

	
	Facebook

	
	Twitter

	
	Any other social media contact

	
	Name and contact number in case of emergency 



3) Camp Related Questions
	
	Tell us about yourself, what do you do? 

	
	Of the 17 Sustainable Development Goals, which one do you relate to most? Why?  

	
	Why do you want to participate in this camp and what are your expectations?

	
	What specifically can you add to the knowledge and skills of the participants in this camp?



4) Your Vision, Aspirations, Concerns
Tell us about your vision or the concerns you have for your country or the Arab region as a whole. What do you think should be done to improve the situation you are dissatisfied with? Focus on the topic(s) that relates to your experience and interest. [500 to 700 words]
	






5) Outputs
Tell us how you will visualize your vision, aspirations and concerns during the camp, the technical tools that you will be using, and the output(s) of this visualization. In which areas/tools do you need technical support? 
	






	معلومات هامة

	نرجو الإطّلاع على كافة الأسئلة والإجابة عنها جميعًا. 
الموعد النهائي لاستلام الطلب مع المرفقات المذكورة في الدعوة لتقديم الطلبات: 10 أيلول/سبتمبر 2017


1) معلومات أساسية
	الإسم
	

	الجنس
	

	العمر
	

	الجنسية
	

	مكان الإقامة الدائم
	

	المؤهل العلمي
	

	العمل 
	

	العمل التطوعي (إن وجد)
	

	الهواية أو مجالات الإهتمام بشكل عام
	



2) معلومات الاتصال
	رقم الهاتف المحمول
	

	البريد الإلكتروني
	

	سكايب Skype
	

	فايسبوك Facebook
	

	تويتر  Twitter
	

	أي معلومات تواصل أخرى أو مواقع تواصل إجتماعي
	

	إسم ورقم جهة الاتصال في حالة الطوارئ
	



3) أسئلة تتعلق بالمخيم
	تحدثوا عن نفسكم، ماذا تعملون؟ 
	

	من بين أهداف التنمية المستدامة الـ سبع عشر، ما هو الهدف أو الأهداف التي تُعتبر الأقرب إلى خبرتكم واهتمامكم؟ لماذا؟
	

	لماذا ترغبون في المشاركة في هذا المخيم وما هي توقعاتكم؟
	

	ماذا يمكنكم أن تضيفوا على وجه التحديد من معرفة أو مهارة إلى المشاركين والمشاركات في هذا المخيم؟
	



4) رؤيتكم، طموحاتكم، مخاوفكم
ما هي رؤيتكم لبلدكم أو للمنطقة العربية ككل، وما هي مخاوفكم؟ ماذا ينبغي القيام به لتحسين الوضع الراهن؟ يرجى التركيز على الموضوع الأقرب إلى خبرتكم واهتمامكم. [500-700 كلمة]
	[bookmark: _GoBack]


5) النواتج
كيف ستقومون بتصور VISUALIZE رؤيتكم وطموحاتكم ومخاوفكم خلال المخيم، وما هي الأدوات التقنية التي سوف تُستخدم، وما هي نتيجة هذا التصور OUTPUTS. في أي مجال/أدوات أنتم بحاجة إلى مساعدة تقنية؟
	



The ADP is a joint initiative between the United Nations Development Programme (UNDP),
the Coordination Group of Arab, National and Regional Development Institutions (CG),
the Islamic Development Bank, and the OPEC Fund for International Development (OFID)
www.arabdevelopmentportal.com                                                          8
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